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Q&A’s besluitvormingsproces verplaatsing bovenbouw h/v BLC

…………………………………….
Het verplaatsen van de havo-vwo bovenbouw kent allerlei formele en praktische stappen. Enkele vragen
over formele stappen worden hieronder beantwoord.

Is het verplaatsen van de bovenbouw havo/vwo Blariacumcollege al een definitief besluit?
Nee, dit is een voorgenomen besluit. Deze verandering kent allerlei formele en praktische stappen, waar de
medezeggenschapsraad ook een rol in speelt. Pas als het besluitvormingsproces is afgerond met de
medezeggenschapsraad, kunnen we spreken van een definitief besluit.

Wat is de rol van ouders, leerlingen en medewerkers bij de besluitvorming?
Betrokkenheid van ouders, leerlingen en medewerkers binnen het onderwijs is onmisbaar en verloopt via de
medezeggenschapsraden. Dit is vastgelegd in de Wet Medezeggenschap (WMS). Ook is daarin vastgelegd
over welke onderwerpen een medezeggenschapsraad mee mag/moet denken. Het verplaatsen van
opleidingen, zoals de bovenbouw havo/vwo is één van die onderwerpen. Dit betekent dus ook dat we dit
traject met de medezeggenschapsraad (gaan) doorlopen.

Is er een rol van de gemeente bij de veranderingen?
Het onderwijs en de kwaliteit van het onderwijs is een verantwoordelijkheid van OGVO. De gemeente is
verantwoordelijk voor schoolgebouwen in het basisonderwijs, voortgezet onderwijs en speciaal onderwijs.
Daarmee dient de gemeente ervoor te zorgen dat kinderen in een veilige, gezonde en stimulerende
omgeving les kunnen krijgen. Om elkaar op de hoogte te houden, is er regelmatig overleg tussen OGVO en
de Gemeente Venlo.

OGVO en de Gemeente Venlo hebben in een doordecentralisatieovereenkomst vastgelegd dat OGVO zorgt
voor goede schoolgebouwen en dat OGVO daar bekostiging voor ontvangt via de gemeente. Daarnaast is in
de wet vastgelegd dat de gemeente, in geval van een fusie, een advies uitbrengt in een Fusie Effect
Rapportage. Bij ons toekomstplan van één onderbouw- en één bovenbouwlocatie zal dit een rol gaan
spelen. Bij de verplaatsing van de bovenbouw havo/vwo Blariacumcollege verwachten we dat er geen
sprake is van een fusie en dit behoeft dus ook geen advies van het College van B&W.

1


